

《单词百科:handrails是什么意思?handrails怎么发音?handrails的解释和用法》

英语单词handrails是什么意思?handrails怎么读?handrails怎么发音?简答网为您整理了handrails的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



handrails怎么读

handrails的读音:[hændreilz]

handrails的意思

1、n.栏杆，扶手(handrail的名词复数);

handrails的双语例句

1、 We offers quality staircase and stair parts including tread board , baluster, railing, handrails and specs.

提供高级实木楼梯及踏板, 栏杆, 立柱, 扶手等配件.

2、 Different balls quantity determine the max. height for Ball Joint Handrails.

球接栏杆不同的球数确定了栏杆的最大高度.

3、 Ball Joint Handrailing is one good type of the handrails.

球接栏杆是栏杆的一种较好的型式.

4、 EHC handrails are approved by all major escalator handrail manufacturers.

依合斯扶手带经各扶梯生产厂商批准.

5、 They were very low with handrails on all sides.

床很矮, 周围有栏杆.

6、 PP handrails beautiful style, variety complete, is your ideal choice.

PP扶手款式优美, 品种齐全, 是您的理想选择.

7、 The whole staircase, Iron series of works, the material works handrails.

整梯, 铁艺系列工程, 各材质扶手工程.

8、 Single-flight staircase. Handrails and stair break can be shown or hidden.

单段楼梯. 可显示或隐藏扶手和楼梯坡折.

9、 Drag onto the page, then right-click to show or hide handrails.

拖到绘图页上, 然后右击可显示或隐藏扶手.

10、 The handrails must be installed where the falling risk existing.

只要存在有坠落危险的地方, 就必须安装栏杆.

11、 Stairways should have handrails.

楼梯必须设有手扶栏杆.

12、 Duiring the process of structure erection, platform, staircase and handrails should

be finished.

钢架安装过程中相应段平台、楼梯、栏杆随之安装.

13、Drag onto the page, then right-click to show or hide handrails or arrow.

拖到绘图页上, 然后右击可显示或隐藏扶手或箭头.

14、Ornamental staircase. Handrails can be shown or hidden.

装饰性楼梯. 可显示或隐藏扶手.

15、Handrails are provided so that you can pull yourself up.

你可以抓住栏杆攀登.

以上是简答网为您整理的handrails怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于handrails的

用法、handrails的释义、handra

ils的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/handrails>